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P R O T O K Ó Ł Nr VII/2015 

z obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2015 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18 
00

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk. 

 

W obradach uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Maura Jochymczak 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Joanna Tekiela 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański 

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacje Radnego Tomasza Czecha. 

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

7. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

8. Stanowisko Nr 1/VII/2015 w sprawie rozpatrzenia wniosku Mieszkańców ul. Cisowej. 

9. Uchwała Nr 40/VII/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Zarządu Mieniem 

Komunalnym w Blachowni. 

10. Uchwała Nr 41/VII/2015 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

11. Uchwała Nr 42/VII/2015 w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie 

Blachownia. 

12. Uchwała Nr 43/VII/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

kultury Miejskiego Domu Kultury w Blachowni. 

13. Uchwała Nr 44/VII/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

kultury Biblioteki Miejskiej w Blachowni. 

14. Uchwała Nr 45/VII/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

15. Uchwała Nr 46/VII/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2015. 

16. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 
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4. Przyjęcie protokołów z sesji nr VI. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli. 

9. Podjęcie stanowiska w sprawie rozpatrzenia wniosku Mieszkańców ul. Cisowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Zarządu Mieniem 

Komunalnym w Blachowni. 

10a.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

       w Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminnie Blachownia. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

Kultury Miejskiego Domu Kultury w Blachowni. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

Biblioteki Miejskiej w Blachowni. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2015. 

16. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otwierając obrady VII Sesji przywitała radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji 

Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że Radna Małgorzata Bernat i Radny 

Tomasz Czech w dniu 27 kwietnia 2015 roku złożyli wnioski o powołanie ich do składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. Zgodnie z § 17 statutu Rada powołuje składy osobowe komisji stałych. 

W celu powołania w/w kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej niezbędne jest podjęcie uchwały przez 

Radę Miejską. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponowała rozszerzenie porządku obrad o punkt 

10 a „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za” 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15radnych. 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 

23 kwietnia 2015 roku Radnej Edyty Mandryk, Radnego Cezarego Osińskiego i Radnego Pawła Pydę 

z powodu udziału w szkoleniu.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji 

w dniu 24 kwietnia 2015 roku Radnego Marka Kułakowskiego i Radnego Pawła Pydę. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 
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Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji Nr VI/2014 z dnia 30 marca 2015 roku został przyjęty jednogłośnie 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Katarzyna Borycka (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Beata Matuszewska (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Irena Popczyk (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła nowozatrudnionych pracowników w Urzędzie 

Miejskim w Blachowni: 

Pana Dariusza Wojciechowskiego zatrudnionego na stanowisko Sekretarza Gminy. 

Panią Olgę Kacprzak zatrudnioną na stanowisko Inspektor ds. Oświaty i Wychowania. 

 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i Zarzadzania Kryzysowego Marek Dądela przedstawił 

informację o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska przedstawiła informację o pracy referatu w okresie międzysesyjnym 

(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska 

Urszula Gębuś przedstawiła informację o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki przedstawił informację 

o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Inspektor ds. Oświaty i Wychowania Olga Kacprzyk przedstawiła informację o wykonaniu zadań 

z zakresu oświaty w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym Krzysztof Adryjański przedstawił informację o pracy 

ZMK (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie międzysesyjnym 

(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła oświadczenie w sprawie zamieszczanych przez Sołtysa 

Sołectwa Cisie informacji w mediach na temat rzekomego doniesienia na Policję (oświadczenie 

w załączeniu do protokołu).  

 

Ad pkt. 7 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Remontu odcinka drogi pomiędzy ul. 16 Stycznia, a ul. Sportową na wysokości bloków 2 i 4. 

Stan techniczny drogi jest bardzo zły. 

2. Zwrócił uwagę, że przy deptaku wzdłuż Ogrodów działkowych (za siatką) teren jest bardzo 

zachwaszczony. 

3. Łatania dziur po okresie zimowym. Mieszkańcy zgłaszali, że nie wszystkie ubytki zostały 

uzupełnione. Uważa metoda łatania nie jest najlepsza.  

4. Zamontowania progów zwalniających w Łojkach przy ul. Piastów.   
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Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Zamontowania pięciu ławek wzdłuż „torowiska” oraz jednej ławki przy ul. Cmentarnej 

(interpelacja w załączeniu do protokołu).  

2. Wymiany słupa oświetleniowego przy ul. Cmentarnej przy parkingu obok „Biedronki” 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 

3. Przeglądu słupów oświetleniowych wzdłuż ulicy Cmentarnej i Kubowicza w celu wymiany 

słupów stanowiących zagrożenia (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

4. Wykonania poziomego oznakowania jezdni ulicy Cmentarnej i 1 Maja (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radny Henryk Kania złożył interpelacje w sprawie: 

1. Utrzymania porządku na placu zabaw przy ul. Jodłowej, ponieważ na placu jest dużo rozbitego 

szkła, które stanowi zagrożenie dla dzieci. Prosił o posprzątanie placu i zamieszczenie 

informacji, kto jest odpowiedzialny za porządek na placach zabaw. 

2. Remontu ulicy Cisowej. Sądził, że droga zostanie wyremontowana z wolnych środków. Prosił o 

wyremontowanie drogi. 

3. Wymiany ławek przy alejce od parkingu do targowiska. 

 

Radny Tomasz Czech złożył interpelacje w sprawie: 

1. Rozpoznania i interwencji w Zarządzie Dróg Wojewódzkich zmierzających do wykonania 

oświetlenia ulicznego wzdłuż ul. Częstochowskiej (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

2. Udzielenia wsparcia w działaniach Polskiej Grupy Medycznej Sp. z o.o. Szpitala im. Rudolfa 

Weigla w Blachowni zmierzających do uzyskania kontraktu na przychodnie (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Ograniczenia prędkości przy przejazdach kolejowych w Ostrowach. Wyjechanie 

z przejazdów przy dużym natężeniu ruchu jest niemożliwe. Również przy przejeździe kolejowym 

w Trzepizurach utrudniony jest wyjazd, ponieważ prędkość dozwolona wynosi 90 km/h.  

2. Usunięcia uschniętych drzew przy łączniku chodnika pomiędzy Ostrowami a ulicą Sienkiewicza. 

Drzewa stwarzają zagrożenia dla pieszych.    

Zmniejszenia nachylenia zejścia z łącznika chodnika na chodnik przy ul. Sienkiewicza. 

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Naprawy drogi pomiędzy „Ryneczkiem” w Łojkach a drogą D 46 w Wyrazowie. Prosił 

o interwencje w tej sprawie w Starostwie Powiatowym w Częstochowie. 

2. Naprawy pobocza ulicy Długiej w Łojkach na odcinku od ul. Ogrodowej do granicy 

z Częstochową. Prosił o zgłoszenie tej sprawy w Starostwie Powiatowym w Częstochowie. 

3. Projektowania drogi pomiędzy Gorzelnią, a Wyrazowem. Zapytał, na jakim etapie jest 

projektowanie drogi powiatowej przez miejscowości: Gorzelnia, Łojki i Wyrazów. Z budżetu 

Gminy na ten cel zostały przeznaczone pieniądze.  

4. Produktów spalanych na terenie firm znajdujących się na ulicy Długiej 2/4 (dawny Komobex). 

Mieszkańcy skarżą się na uciążliwe dymy, proszą o interwencję. 

5. Lamp przy ul. Piastów. Zapytał, kiedy zostanie zrealizowana umowa z Tauronem zawarta 

w 2013 roku? 

6. Naprawy dróg po okresie zimowym. Zapytał czy została zakończona naprawa dróg? Kto 

wykonywał zlecenie oraz kto odbierał wykonane prace?  

7. Boiska przy Szkole Podstawowej w Łojkach. Prosił o naprawę w ramach gwarancji boiska, które 

zostało źle wykonane. 

8. Placu budowy OSP. Prosił o zabezpieczenie terenu budowy, ponieważ blachy ogrodzenia 

zagrażają bezpieczeństwu ludzi.  

 

Radny Andrzej Pilarz złożył interpelacje w sprawie: 

1. Drogi łączącej ul. Nadrzeczną z ul. Cisiańską (odcinek przez las). Prosił o jej wyrównanie, 

ponieważ jest w bardzo złym stanie. Z drogi korzystają mieszkańcy dowożący dzieci 
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do szkoły.   

Prosił również o remont drogi pomiędzy ul. Cisiańską, a Bieżeniem. 

 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt stanowiska  

w sprawie rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli  

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Sołtysa Sołectwa Cisie 

w sprawie wykorzystania dotacji i środków przeznaczonych na remont i zagospodarowanie terenu 

wokół pomnika w Cisiu   zleca  /  nie zleca Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli 

problemowej. 

Zobowiązuje się jednocześnie Przewodniczącą Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania Sołtysa Sołectwa Cisie o podjętym stanowisku. 

 

U ZA S A D N I E N I E 

Do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek 

Sołtysa Sołectwa Cisie w sprawie wykorzystania dotacji środków przeznaczonych 

na remont i zagospodarowanie terenu wokół pomnika w Cisiu. 

Zgodnie z § 51 statutu Gminy Blachownia podjętego uchwałą Rady Miejskiej 

w Blachowni Nr 219/XLII/2009 z dnia 28 października 2009 roku Komisja wykonuje inne 

zadania kontrolne na zlecenie rady w zakresie i w formach wskazanych uchwałami 

lub stanowiskami z tych względów konieczne jest podjęcie stanowiska przez Radę Miejską 

w zakresie przedmiotowej kontroli.  
 

W dyskusji w sprawie przedstawionego stanowiska udział wzięli: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński prosił o głosowanie za kontrolą. Uważa, że jeżeli 

Sołectwo Cisie ma wątpliwości, to zadaniem Komisji Rewizyjnej jest przeprowadzenie kontroli.  

Radny Henryk Kania stwierdził, że sprawa, o którą prosi Sołtys Sołectwa Cisie powinna być wyjaśniona 

przez Burmistrza Blachowni. Natomiast takimi sprawami nie powinna zajmować się Komisja Rewizyjna, 

która ma ważniejsze zadania w swoim planie.  

Radny Tomasz Czech wnioskował o przekazanie zapytań Sołtysa Sołectwa Cisie Burmistrzowi 

Blachowni.  

Radny Marek Kułakowski prosił o wyjaśnienie Radcę Prawnego, kto powinien udzielić odpowiedzi na 

pytania Sołtysa. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński uważa, że zadaniem Komisji jest prowadzenie 

kontroli. Uważa, że jeżeli mieszkańcy maja wątpliwości, to należy je wyjaśnić.  

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniła, że Komisja Rewizyjna kontroluje działalność Burmistrz, 

jednostek organizacyjnych gminy zgodnie z planem pracy i przeprowadza kontrole problemowe na zlenie 

Rady Miejskiej. Rada zdecyduje czy zleci przeprowadzenie kontroli czy też nie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie stanowisko czy Rada zleca 

przeprowadzenie kontroli Komisji Rewizyjnej.  

Stanowisko nie zostało podjęte w wyniku głosowania „za” 2 głosy, 3 głosy „przeciw”, 10 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 15 radnych.  

Wobec powyższego Rada nie zleciła przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie wniosek „Czy przekazać 

wniosek do rozpatrzenia Burmistrzowi?” 

Wniosek został przyjęty w wyniku głosowania „za” 11 głosy, 4 głosy „wstrzymuje się”, „przeciw” 0 

głosów. 

Na sali obecnych 15 radnych.  
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Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt stanowiska 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Mieszkańców ul. Cisowej. 

Rada Miejska w Blachowni po zapoznaniu się z wnioskiem Mieszkańców ul. Cisowej 

w sprawie remontu ulicy zgodnie z art. 243 k.p.a ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks 

postępowania administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 267 z póź. zm.) do rozpatrzenia 

Burmistrzowi Blachowni zgodnie z kompetencjami. 

Zobowiązuje jednocześnie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni 

do poinformowania Mieszkańców ul. Cisowej o przekazaniu wniosku do właściwego organu 

i poinformowania wnioskodawcę o podjętym stanowisku wraz z uzasadnieniem. 

 

U Z A S A D N I E N I E 

Do Rady Miejskiej w Blachowni wpłynął wniosek Mieszkańców ul. Cisowej 

w sprawie remontu ulicy. 

Budżet na rok 2015 jest budżetem oszczędnym ze względu na brak środków finansowych. 

Duża część przeznaczona jest na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów.  

W myśl przepisów art. 30 i 31 ustawy z dnia 8 sierpnia 1990 roku o samorządzie gminnym 

(tj. Dz. U. z 2013r., poz. 594 z późn.zm.) właściwym do rozpatrzenia wniosku jest Burmistrz 

Blachowni. Organ wykonawczy, bowiem kieruje bieżącymi sprawami gminy, gospodaruje 

mieniem komunalnym. Wskazuje się również, że Burmistrz Blachowni stopniowo, w miarę 

posiadania środków podejmuje działania w celu realizacji remontów ulic. 

Wobec powyższego na podstawie art. 243 k.p.a., przedmiotowy wniosek należało 

przekazać do rozpatrzenia Burmistrzowi Blachowni. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie podjęcia stanowiska 

dotyczącego rozpatrzenia wniosku Mieszkańców ul. Cisowej. 
 

Stanowisko Nr 1/VII/2015 zostało podjęte głosowania „za” 14 głosy, 1 głos „wstrzymuje się”, „przeciw’ 

0 głosów. 

Na sali obecnych 15 radnych.  

 

Ad pkt. 10  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński odczytał uzasadnienie przygotowane przez 

Komisję. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski zapytał, czy Komisja wyjaśniła, dlaczego skarżąca twierdziła, że nie miała 

książeczki skoro dokonała wpłaty na konto, którego nie znała? 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński wyjaśnił, że Komisja nie miała wglądu do 

dokumentów ze względu na ochronę danych osobowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poddała pod głosowanie projekt uchwały z zapisem, że 

skarga jest bezzasadna zgodnie z uzasadnieniem Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała Nr 40/VII/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Zarządu Mieniem 

Komunalnym w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

 



 

7  

Ad pkt. 10a  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że członek Komisji Uchwał 

i Wniosków Katarzyna Borycka ze względów osobistych musiała opuścić sesję. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodnicząc Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponowała uzupełnienie składu Komisji Uchwał 

i wniosków. 

Radny Marek Kułakowski wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

W wyniku głosowania Radny Marek Kułakowski został członkiem Radny Marek Komisji Uchwał 

i Wniosków „za” 14 głosów. 

Na Sali obecnych 14 radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Uchwała Nr 41/VII/2015 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Blachowni została podjęta została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 11  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia 

Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Blachownia. 

 

Uchwała Nr 42/VII/2015 w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie 

Blachownia. została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 12  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury Miejskiego Domu 

Kultury w Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 43/VII/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

kultury Miejskiego Domu Kultury w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury Biblioteki Miejskiej 

w Blachowni. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

 



 

8  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 44/VII/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

kultury Biblioteki Miejskiej w Blachowni została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 14 
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zapytał, dlaczego są zwiększane dochody na przebudowę zbiornika wodnego 

w Blachowni?  

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska wyjaśniła, że został złożony wniosek o środki unijne na przebudowę 

zbiornika wodnego. W przypadku zaopiniowania pozytywnie wniosku Gmina musi mieć wkład własny.  

 

Uchwała Nr 45/VII/2015 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015 została podjęta jednogłośnie 

większością głosów w stosunku  „za” 11 głosów, „przeciw” 1 głos, „wstrzymuję się” 2 głosy. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 15 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia na rok 2015. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 46/VII/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2015 została podjęta jednogłośnie większością głosów w stosunku „za” 11 głosów, „przeciw” 1 

głos, „wstrzymuję się” 2 głosy. 

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 16 

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki udzielił odpowiedzi na 

interpelacje: 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie: 

1. Remontu odcinka drogi pomiędzy ul. 16 Stycznia a ul. Sportową na wysokości bloków 

2 i odpowiedział, że jeżeli będą środki na ten cel remont zostanie wykonany. 

2. Łatania dziur po okresie zimowym wyjaśnił, że w środę (29.04.2015r.) odbędzie się odbiór robót. 

Wszystkie usterki przez wykonawcę będą naprawiane.  

3. Zamontowania progów zwalniających w Łojkach przy ul. Piastów poinformował, że w tej 

sprawie również Sołtys Łojek zgłaszał wniosek. Progi zostaną zainstalowane po wskazaniu przez 

mieszkańców konkretnego miejsca gdzie mają być zamontowane. 

 

Radnej Katarzynie Boryckiej w sprawie: 

1. Wymiany słupa oświetleniowego przy ul. Cmentarnej przy parkingu obok „Biedronki” 

poinformował, że zostanie sprawdzone, kto jest zobowiązany do naprawy słupa 

i wyegzekwowane. 

2. Przeglądu słupów oświetleniowych wzdłuż ulicy Cmentarnej i Kubowicza odpowiedział, że 

Gmina będzie wnioskować o wymianę słupów.  
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3. Wykonania poziomego oznakowania jezdni ulicy Cmentarnej i 1 Maja poinformował, że Gmina 

postara się wykonać projekt organizacji ruchu. 

 

Radnemu Henrykowi Kani w sprawie: 

1. Remontu ulicy Cisowej odpowiedział, że nie otrzymaliśmy dofinansowania na remont drogi 

z „powodziówki”. 

2. Wymiany ławek przy alejce od parkingu do targowiska przy ul. Sportowej poinformował, że 

zostaną sprawdzone w terenie i jeżeli są zniszczone zostaną wymienione.  

 

Radnemu Tomaszowi Czech w sprawie: 

1. Rozpoznanie i interwencję w Zarządzie Dróg Wojewódzkich zmierzających do wykonania 

oświetlenia ulicznego wzdłuż ul. Częstochowskiej poinformował, że Zarząd Dróg Krajowych nie 

jest zainteresowany zainstalowania oświetlenia w tym rejonie. Gmina musiałaby sam wykonać 

oświetlenie, które jest bardzo kosztowne. 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Ograniczenia prędkości przy przejazdach kolejowych w Ostrowach odpowiedział, że w celu 

rozwiązania problemu planowany był montaż fotoradaru przez Inspekcje Transportu Drogowego.   

2. Zmniejszenia nachylenia zejścia z łącznika chodnika na chodnik przy ul. Sienkiewicza 

odpowiedział, że po sprawdzeniu w terenie i przy okazji remontu przy blokach „awaryjnych” 

zejście zostanie przebudowane. 

 

Zastępca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska 

Urszula Gębuś udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Usunięcia uschniętych drzew przy łączniku chodnika pomiędzy Ostrowami, a ulicą Sienkiewicza 

odpowiedziała, że teren należy do Skarbu Państwa. Zostanie przeprowadzona wizja w terenie 

w celu sprawdzenia. Następnie wystąpimy z wnioskiem do Starostwa Powiatowego o wycięcie 

drzew.  

 

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki udzielił odpowiedzi na 

interpelacje: 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie: 

1. Projektowania drogi pomiędzy Gorzelnią, a Wyrazowem odpowiedział, że Starostwo Powiatowe 

w Częstochowie nie otrzymało dofinansowania do budowy drogi. W budżecie Gminy na ten cel 

są zaplanowane środki.   

2. Naprawy dróg po okresie zimowym poinformował, że odbiór robót będzie w środę. Wykonanie 

remontu zostanie sprawdzone. 

3. Boiska przy Szkole Podstawowej w Łojkach, do końca maja będzie przeprowadzony przegląd. 

Na wykonanie boiska jest zawarta gwarancja.  

 

Radnemu Andrzejowi Pilarzowi w sprawie: 

1. Drogi łączącej ul. Nadrzeczną z ul. Cisiańską wyjaśnił, że droga znajduje się na terenie 

prywatnym. Nie można wykonywać drogi na nie swoim terenie. 

2. Remont ulicy pomiędzy ul. Cisiańską a Bieżeniem odpowiedział, że będzie możliwość 

wykorzystania frezu z ul. Nowiny i wyrównanie drogi. 

 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i Zarzadzania Kryzysowego Marek Dądela udzielił 

odpowiedzi na interpelacje: 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie zachwaszczonego terenu przy Ogrodach Działkowych 

odpowiedział, ze teren zostanie uporządkowany.  

 

Radnej Katarzynie Boryckiej w sprawie zakupu ławek poinformował, że jeżeli będą środku ławki 

zostaną zakupione. Natomiast ławek przy ul. Cmentarnej odpowiedział, że należy zastanowić się czy są w 

tym miejscu konieczne.  
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Radnemu Henrykowi Kani w sprawie: 

1. Ławek przy ul. Sportowej odpowiedział, że jutro zostaną usunięte. 

2. Placu zabaw przy ul. Jodłowej poinformował, że porządek na placu zostanie wykonany.  

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie zabezpieczenie ternu placu budowy OSP odpowiedział, że plac 

budowy zostanie zabezpieczony i nie będzie stwarzał zagrożenia.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

 

Radnego Tomasz Czech w sprawie wsparcia działań Polskiej Grupy Medycznej Sp. z o.o. Szpitala im. 

Rudolfa Weigla w Blachowni zmierzających do uzyskania kontraktu na przychodnie poinformowała, że 

zostanie w tej sprawie przygotowany list intencyjny.  

 

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie produktów spalanych na terenie firm znajdujących się na ulicy 

Długiej w Łojkach poinformowała, że była w tej sprawie interwencja mieszkańców i został zawiadomiony 

Inspektorat Ochrony Środowiska. 

 

Radny Tomasz Czech nawiązał do swojej interpelacji w sprawie oświetlenia ul. Częstochowskiej prosił 

o interwencje w tej sprawie w Zarządzie Dróg Powiatowych, ponieważ przy drodze znajdują się 

zabudowania, odcinek jest bardzo niebezpieczny.  

 

Ad pkt. 17 Wolne wnioski 

Głos zabrali: 

Radny Henryk Kania prosił o wyjaśnienie czy postępowanie Naczelnego Sądu Administracyjnego 

w sprawie kasacji skargi na stanowisko (z lipca) Rady Miejskiej w Blachowni został zakończone i jest 

prawomocne? Zapytał czy uchwała z 2011 roku jest zgodna z prawem? 

 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że uchwała jest zgodna z prawem. Wojewódzki Sąd 

Administracyjny i Naczelny Sąd Administracyjny nie dopatrzyli się błędów. 

 

Pani Anetta Ujma poinformowała, że zadanie oczyszczenie zbiornika wodnego w Blachowni jest bardzo 

ważne. Pozyskała zbiornik wodny dla Gminy. Dalsze działania na rzecz oczyszczenia i odmulenia 

zbiornika są bardzo ważne. Została wykonana koncepcja zagospodarowania terenów wokół zbiornika. Na 

lata 2014 – 2020 w Zintegrowanych Inwestycjach Terytorialnych dla Gminy Blachownia jest około 9 mln. 

zł do wykorzystania. W tym zakresie ma bardzo dużą wiedze. Proponowała swoją pomoc i apelowała o 

działanie ponad podziałami.  

 

Pani Małgorzata Olszewska złożyła podziękowanie Pani Burmistrz za zawieszenie postępowań 

sądowych, które trwały pięć lat.  

Ponadto zapytała, czy Pani Burmistrz wyraziła zgodę na przeprowadzenie ankiety w sprawie Ośrodka 

Zdrowia w Łojkach? Uważa, że prowadzenie ankiety bez jej zgody narusz wizerunek Firmy i jej dobra 

osobiste.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że ankieta została przeprowadzona z inicjatywy 

Pnii Sołtys. Nie wyraziła zgody na przeprowadzenie ankiety i pytania nie były z nią konsultowane.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska podziękowała Pani Anettcie Ujmie za chęć współpracy. 

Kierunek obrany przez nią jest realizowany. Wniosek był analizowany na spotkaniach z Polską Akademią 

Nauk. Wydane zostało pozwolenie wodnoprawne. 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski zapewnił, że administracja kierowana przez panią Burmistrz 

dopełni wszelkich niezbędnych starań formalnoprawnych i podejmie inicjatywy w celu realizacji wniosku. 

Podkreślił, że mówimy nie o Zintegrowanych Inwestycjach Terytorialnych a o Regionalnych Inwestycjach 

Terytorialnych, ponieważ mają one różne alokacje, różne cele. Ma nadzieję, że dzięki współpracy będzie 

można efektywnie zbudować wnioski. Gmina Blachownia jest w takiej samej konkurencji jak inne gminy 
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Subregionu Północnego. Dołoży z Panią Burmistrz wszelkich profesjonalnych starań, aby tą alokacje 

uzyskać. Poinformował, również, ze wniosek Gminy Blachownia będzie prawdopodobnie rozpatrywany 

w maju.  

 

Mieszkaniec ulicy Cisowej zapytał czy ulica będzie remontowana?  

Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Loręcki odpowiedział, że ul. 

Cisowa nie była wprowadzona do budżetu, ponieważ nie otrzymała dofinansowania.  Wojewoda zakończył 

dofinansowanie zadań, które znajdowały się w protokole strat z 2010 roku.  

Mieszkaniec ulicy Cisowej uważa, że wystarczy zrobić nakładkę asfaltową. Ulica ma 150 m długości i nie 

są potrzebne duże nakłady. 

 

Przewodnicząc Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że chce zorganizować spotkanie 

w sprawie rewitalizacji Gminy Blachownia. Prosiła o przygotowanie propozycji, co można i w jaki sposób 

zmienić w naszej Gminie. 

Liczy również na pomoc radnych w zakresie organizacji uroczystej sesji z okazji obchodów 25-lecia 

Samorządu Terytorialnego. 

Poinformowała o zaproszeniach, które wpłynęły do rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Ad pkt. 18  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła VII sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

Protokołowała           

          Przewodnicząca  
Iwona Gawlik        Rady Miejskiej  

 

          Edyta Mandryk 
 

  


